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Our Mission

MR DEEPAK GOPAKUMAR PONOTH 
Managing Director 

Triple E’s – Exclusive, Extensive, and 
Excellence in Mother and Baby Care

Our Vision

To become a Centre of Excellence in 
Mother and Baby Care
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Team of Doctors  

DR. MATHANGI S ,MBBS DGO Sr. Consultant Obstetrician & Gynaecologist 
and Infertologist 
DR. RAJALAKSHMI P,MBBS MS DGO Sr. Consultant Obstetrician & 
Gynecologist 
DR. A. ANJUM KHALID,MBBS DGO Sr. Consultant Obstetrician & 
Gynecologist 
DR.ROSANNA JOHN,MBBS, MD, Senior Consultant – Anesthesiologist 

 والتولید النساء وأمراض العقم قسم
 
 

 لايةو في للمرأة الصحية الرعاية مجال في رائدة مؤسسة هو الطبي فيجايالاكشمي مركز
  لفومخت بالمنظار، الجراحية والعمليات والتوليد النساء أمراض على التركيز مع كيرالا،

  أطباء ئيسر .بيلاي جي فيجايالاكشمي الدكتور برئاسة قسمنا.الصلة ذات الطبية المجالات
  الطبي المجال في رائدة وهي.المناظير وجراح والتوليد العقم وأخصائي النساء أمراض



DR VIJAYALAKSHMI G PILLAI

Department of Infertility ,
Obstetrics and Gynaecology

MBBS DGO MCOB FRCOG Chief and HOD of 
Gynecologist, Obstetrician Infertologist & 
Laparoscopic Surgeon)
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  مراضأ على التركيز مع كيرالا، ولاية في للمرأة الصحية الرعاية مجال في رائدة مؤسسة هو الطبي فيجايالاكشمي مركز
 جي جايالاكشميفي الدكتور برئاسة قسمنا.الصلة ذات الطبية المجالات ومختلف بالمنظار، الجراحية والعمليات والتوليد النساء
  في بخبرة وتتمتع الطبي المجال في رائدة وهي.المناظير وجراح والتوليد العقم وأخصائي النساء أمراض أطباء رئيس .بيلاي
 .الناجحة الأنابيب أطفال حالة55000  من حافل بسجل وتتمتع العقم، علاج

 

 

 

 

 

 

 

Put dr Shaji pic and degree  

The Department of Breast Surgical Oncology specializes in the treatment of both benign and malignant 
breast disorders. With a team-oriented and interdisciplinary approach, they strive to achieve the best 
possible results. Dr. Shaji Aliyath leads this department, ensuring a comprehensive and collaborative 
approach to breast health 
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Dr. Vijayalakshmi G. Pillai, MBBS, DGO, MCOB, FRCOG, serves as the Chief Gynecologist, Obstetrician, Infertologist, and Laparoscopic 
Surgeon at the helm of our department. She is a pioneering medical professional with expertise in infertility treatment, boasting a track 
record of 55,000 successful IVF cases. Additionally, her pro�ciency as a Laparoscopic Surgeon in gynecology is highly acclaimed. We are 
equipped with highly experienced senior OBG doctors who are dedicated to delivering comprehensive services
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DR. MATHANGI S  
MBBS DGO Sr. Consultant Obstetrician & 
Gynaecologist and Infertologist
DR. RAJALAKSHMI P 
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Dr. Teena Eliz John
Obstetrics, 
Gynaecology and Infertologist  
 



DR SHAJI 

The Department of Breast Surgical Oncology specializes in the treatment of both benign and malignant breast disorders. With a 
team-oriented and interdisciplinary approach, they strive to achieve the best possible results. Dr. Shaji Aliyath leads this department, 
ensuring a comprehensive and collaborative approach to breast health

MBBS, MS (General Surgery), MRCS, MNAMS, DNB, 
FISO (Surgical Oncology), EBSQ (Surgical Oncology), 
ESSO Visiting Onco surgeon
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 فإنھم التخصصات، ومتعدد الفریق نحو موجھ نھج اتباع خلال ومن.والخبیثة الحمیدة الثدي أمراض علاج في الثدي أورام جراحة قسم یتخصص
 الثدي لصحة وتعاوني شامل نھج اتباع یضمن مما القسم، ھذا علیاث شاجي الدكتور یقود.الممكنة النتائج أفضل لتحقیق .جاھدین یسعون



3rd Floor, Tesla Scan Centre,
Chalakudy, Thrissur
Call: 907 252 5002

Vijayalakshmi Medical Centre
Chakaraparambu, Near Holiday Inn 
NH Bypass, Vennala P.O,
Kochi-682028, Kerala, India
info@vmchospital.com 
www.vmchospital.com Ph: 0484-2809261/62


